
Svenska Gordonsetter klubben 

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2016 10 13 kl.1900  

Närvarande: Jan Andersson (JA), Tina Hedman (TH), Karin Bysell (KB), Marja Persson 

(MP), Lena Blomström (LB), Lena Hadarsson (LH) och Per Grönlund (PG) 

§ 1 Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Mötet ansågs behörigen utlyst.   

§ 3 Till justeringsman utsågs KB   

§ 4 Dagordningen godkändes med tillägget Hamiltonplaketten under övriga frågor. 

§ 5 Föregående protokoll lästes igenom. Handlerutbildning, träning på fält och fjäll följs 

upp på dagens möte.  

§ 6 Jaktprovsregler 

Allt går som det ska och de är nu inlämnade till SKK. 

§ 7 Sekreterarens redogörelse inkomna skrivelser  

Skrivelse från SKK har inkommit angående synpunkter gällande rasstandarden som 

har uppdaterats. 

Beslut: Alla läser igenom denna och lämnar sina synpunkter på denna. 

§ 8 Kassörens redogörelse  

Plusresultat på 7 741,14. Det budgeterade är överskottet är på 12 000 SEK. Differensen 

beror på kostnad för gravering av present till NGK. Diskussion om vi skall skaffa Swish. 

Beslut: LH får i uppgift att kolla upp detta. 

§ 9 Material till Avance 

Reportage håller på att göras om ripforskningen. Jane H har lovat att återkomma om ett 

eventuellt reportage om hur vi trimmar våra hundar. 

 

§ 10 FA 

Ännu ingen respons i frågan om GFK.  

SM och Derby har gått av stapeln. Glädjande nog blev en Gordonsetter 2:a i Derbyt. 3 

Gordonsettrar var kvar till matchningen i SM. 

Diskussion förs inom FA om 1 av rasklubbarna skall förlägga sitt huvudprov på våren. 



§ 11 Huvudprov hösten 2016 

Fåglarna lös med sin frånvaro på detta prov. En fågelkontakt i Skl. Fyra partier gick ut, 2/dag. 

Provet gick med vinst, i skrivande stund ej klart med hur mycket. Synpunkter har inkommit 

från medlemmar angående tidpunkten för provet, men detta prov hade också stark konkurrens 

från skogsprovet i Arvidsjaur. Vi tar med oss dessa synpunkter inför planerande av 

kommande prov. 

§ 12 Huvudprov hösten 2017 

Preliminärt program för huvudprovet har kommit från Thore Larsson. Programpunkt 

för Avelskonferens saknas samt om vi skall ha en inofficiell seniortävling. Förslag är att  

Avelskonferensen ligger under onsdagen. TH håller på att bjuda in föreläsare till denna.  

Susanne Mattsson är kommissarie för provet. 

§ 13 Huvudprov hösten 2018 

Skall genomföras på fjäll. Diskussion förs om huruvida vi skall försöka att arrangera 

detta på våren. 

§ 14 Utställning 2016 

Gick med ett litet överskott.   

§ 15 Utställning 2017 

Marianne Weichenfeld är sedan tidigare klar som domare. Nu även klart med  

kommissarier som blir Maja Sannevi och Susanne Mattsson. 

§ 16 Utställning 2018 

2 datum finns för detta, juni och september. 

§ 17 Kennelfullmäkige 2017 

Detta möte ligger i september då många av jakthundsfolket är på jakt. Vi ämnar därför  

att skriva en motion om att förlägga mötet till maj månad. 

Beslut: JA får i uppdrag att skriva en motion angående ändring av tidpunkt för mötet. 



§ 18 100-årsjubileum NGK 

JA lämnar en rapport från mötet som var en trevlig tillställnng och ett flott 

arrangemang. Nämnas skall också göras att det svenska laget kom på en hedrande 2:a 

plats i landskampen. Stort tack till de som deltog i landskampen för denna flotta insats. 

  

§ 19 Avelsfrågor  a: RAS 

Uppdateras vid förändringar. I dagsläget ej aktuellt 

med förändringar. 

   b: Anlagsprov 

   Ej hört något i frågan från övriga rasklubbar. 

§ 20 Övriga frågor 

a; Fjällträning 

Datum bestämt till den 25/3. Liknande arrangemang finns på planeringsstadiet för skog. 

Kostnad för medlemmar i SGSK kontra övriga medlemmar diskuteras. 

Beslut: Förtur gäller för gordonsetter och nybörjare. 

b; Fältträning 

Måste tyvärr ställas in p g a för lite morötter på markerna. 

c; Hamiltonplaketten 

TH har skickat vår nominering och motivering till JA. Skickas på mejl till oss övriga för 

genomläsning. 

d; Avelsrådsutbildning 

SKK anordnar avelsrådsutbildning. Lämpligt att skicka vårt nya avelsråd på denna. 

Beslut: Att skicka Helene Stensby på avelsrådsutbildning till en kostnad av 1800 SEK samt 

milersättning enligt statuterna  för detta. 

§ 21 Åtgärdslistan 

Gås igenom och uppdateras. Se separat bilaga.  

§ 22 Nästa möte 

Nästa möte blir den 12/1 kl. 19.00  



§ 23 Avslutning 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Justeras 

 

Per Grönlund Jan Andersson  Karin Bysell 

Sekreterare Ordförande Justerare 


